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Na portalu &bdquo;Polskie araby&rdquo; ukazaÅ‚ siÄ™ tekst Hanny Sztuki pt. &bdquo;Game
over&rdquo;. &bdquo;BohaterkÄ…&rdquo; tego tekstu jest pewna osoba, o której autorka napisaÅ‚a
tak: ToÅ¼samoÅ›Ä‡ tej osoby jest powszechnie znana, a dla tych czytelników, którzy jej nie
rozpoznajÄ… sprawa pozostaje bez znaczenia.

OczywiÅ›cie w Å›rodowisku arabiarzy wszyscy wiedzÄ… o kogo chodziÅ‚o Hannie Sztuce.
NapisaÅ‚a o Annie Stojanowskiej. Dlaczego nie miaÅ‚a odwagi pisaÄ‡ z podaniem personaliów
opisywanej osoby? Pewnie dlatego, Å¼e niebawem powinniÅ›my poznaÄ‡ wyrok sÄ…du pierwszej
instancji w procesie o zniesÅ‚awienie, jaki Anna Stojanowska z oskarÅ¼enia prywatnego wytoczyÅ‚a
pani Sztuce.  A kolejne kÅ‚amstwo mogÅ‚oby jej jeszcze bardziej zaszkodziÄ‡.Na czym polega
kÅ‚amstwo? OtóÅ¼ pani Sztuka napisaÅ‚a, Å¼e niedawno legÅ‚a w gruzachmiÄ™dzynarodowa
kariera polskiego przedstawiciela, kiedy to na kongresie ECAHO we Frankfurcie jego
kandydatura do wÅ‚adz tej organizacji nie znalazÅ‚a poparcia. Dlaczego to moment
symboliczny? OtóÅ¼ dlatego, Å¼e przez ostatnie piÄ™Ä‡ lat osoba ta usiÅ‚owaÅ‚a wmówiÄ‡
polskiej opinii publicznej, Å¼e jest powszechnie szanowanym i liczÄ…cym siÄ™ w branÅ¼y
hodowli koni arabskich ekspertem nie tylko w Polsce, lecz równieÅ¼ w Europie. Delegaci na
kongresie we Frankfurcie w sposób stanowczy i niepozostawiajÄ…cy zÅ‚udzeÅ„
wyprowadzili tÄ™ osobÄ™ z bÅ‚Ä™du. Jej dÅ‚uga, bo ponad dwudziestoletnia, kariera w
ECAHO dobiegÅ‚a koÅ„ca i moÅ¼e warto siÄ™ jej przyjrzeÄ‡ uwaÅ¼nie, aby zrozumieÄ‡ ten
niesÅ‚awny koniec. KaÅ¼dy kto to przeczyta, wyciÄ…gnie wniosek, Å¼e Anna Stojanowska
kandydowaÅ‚a ponownie do wÅ‚adz ECAHO, ale sromotnie przegraÅ‚a wybory. A prawda jest taka,
Å¼e po trzech kadencjach bycia wiceprezydentem ECAHO Anna Stojanowska zrezygnowaÅ‚a z
kandydowania do czwartej kadencji, mimo powaÅ¼nych szans na wygranÄ…. UznaÅ‚a, Å¼e 22 lata
w sÅ‚uÅ¼bie ECAHO, najpierw jako delegat, a póÅºniej przez 12 lat jako czÅ‚onek zarzÄ…du i
wiceprezydent, to dorobek zasÅ‚ugujÄ…cy na przerwÄ™. Nie wyklucza jednak  powrotu i dalszej
dziaÅ‚alnoÅ›ci na rzecz miÄ™dzynarodowej spoÅ‚ecznoÅ›Ä‡ zgromadzonej wokóÅ‚ koni arabskich. 
No cóÅ¼, dlaczego mnie tekst pani Sztuki nie dziwi. Bo &bdquo;dobra zmiana&rdquo;, takÅ¼e ta
dziaÅ‚ajÄ…ca w hodowli koni arabskich, posÅ‚uguje siÄ™ kÅ‚amstwem na kaÅ¼dym kroku.
KÅ‚amstwo nie jest jednostkowym przypadkiem. Jest metodÄ….Marek Szewczyk
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